
RADA MIASTA MARKI
AI. J. PIL'Ud.',klego S5
05-270 MARK I

tel, (0-22) 70'1-10 - C3
F?-x 781-13-78

IDO]. Mazowieckie PROTOKOL nr 47
z posiedzenia Komisji Budietowo - Gospodarczej,

z duia 30 czerwca 2009 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl Wiceprzewodnicz~cy Pawel
Adamczyk, przywital wszystkich zebranych i stwierdzil quorum (nieobecni radni:
P. Chojnowski, B. D'lbkowski, K. K~dzierski, M. Md, F. Rzewski; lista o/lecnosci stanowi
zal~cznik nr 1 do protokolu), a nast~pnie przedstawil porz'ldek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyj~cie wniosk6w w sprawie zmian w porz~dku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody

na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk or 353).

4. AnaIiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly zmieniaj'lcej uchwal~

or XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk or 354).

5. AnaIiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zamian~ nieruchomosci (Druk or 355).

6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zbycie nieruchomosci (Druk or 356).

7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. innych projekt6w uchwal przedlozonych Komisji.
8. Sprawy r6Zne.
9. Zamkni~cie posiedzenia.

Pkt. 2. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski zwr6cil si~ z prosb~ 0 rozszerzenie porz'ldku obrad
o puukty:

a) AnaIiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przysluguj~cego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 357).

b) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie Wieloletniego
Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2010 - 2013 (Druk or 358).

Ponadto Burmistrz poinformowal, ze ulegl zmianie zal~cznik nr 2 do projektu uchwaly,
zmieniaj~cej uchwal~ nr XXIV1248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku
w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 354) - proponowana zmiana zostala
zawarta w Druku or 359.

Innych wniosk6w nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz~cy Pawe1 Adamczyk zarz~dzil glosowanie w sprawie rozszerzema
porz~dku obrad 0 ww. punkty.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie przyj~la zaproponowane zmiany do
porz~dku obrad (w glosowaniu bralo udzia17. radnych).
Projekty uchwal, zawarte w Drukach or 357 i 358 zostan~ rozpatrzone w Pkt 7. porz~dku

obrad.
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Pkt 3. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaIy w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej CDruk nr 353).

Projekt uchwaIy stanowi zahlcznik nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze nabycie tej nieruchomosci wHlze si~ z
realizacj1t porozumienia, zawartego z Wojew6dzkim Zarz1tdem Dr6g, na mocy kt6rego
miasto Marki zobowi!jZalo si~ do uregulowania kwestii wIasnosci nieruchomosci, zaj~tych

pod budow~ ci~u pieszo - jezdnego przy ul. Legionowej.
Nast~pnie Burmistrz om6wil projekt uchwaIy, kt6ry dotyczy nabycia niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji grunt6w miasta Marki jako dzialka
nr ewid. 143/15 0 powierzchni 52 m2 z obr~bu 1-03, przeznaczonej w Miejscowym Planie
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta "Marki I" jako ulica Legionowa 5 KUG.

Nie zostaIa podj~ta dyskusja w tym punkcie porz1tdku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodnicz1tcego PawIa Adamczyka,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaIy,
zawarty w Druku nr 353 (w glosowaniu udzial braIo 7. radnych).

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly zmieniajacej uchwaIe
nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok CDruk nr 354).

Projekt uchwaIy stanowi zal1tcznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski om6wil proponowane zmiany budzetu na 2009 rok zawarte
w Druku ill 354 (materiaIy opisowe stanowi1t integraln1t cz~sc projektu uchwaIy, str. 5) oraz
przedstawil Druk nr 359, zawieraj1tcy zmian~ w Zal1tczniku ill 2 do projektu uchwaIy 
"Zmiana planu wydatk6w" (Druk nr 359 stanowi zal1tcznik nr 4 do protokolu).

Nie zostaIa podj~ta dyskusja w tym punkcie porz1tdku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodnicz1tcego PawIa Adamczyka,
Komisja Budzetowo - Gospodarczajednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku ill 354, z uwzgl~dnieniem zmian w Zal1tczniku nr 2, opisanych w Druku
nr 359 (w glosowaniu udzial braIo 7. radnych).

Pkt 5. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaIy w sprawie wyrazenia zgody
na zamiane nieruchomosci CDruk ill 355).

Projekt uchwaIy stanowi zal'icznik nr 5 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zamianl
nieruchomosci gminnej, oznaczonej jako dziaIka nr ewid. 31/6 0 powierzchni 617 m,
polozonej przy ul. Projektowanej w obr~bie 4-06, na nieruchomosc stanowi1tc1t wIasnosc
osoby fizycznej, oznaczon1t jako dziaIka nr ewid. 118/2 0 powierzchni 663 m2

, polozon1t
w obr~bie 1-12. Burmistrz wyjasnil, ze celem zamiany jest poprawa ukIadu drogowego.
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Nie zostala podj~ta dyskusja w tym punkcie porz<tdku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodnicz<tcego Pawla Adamczyka,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 355 (w glosowaniu udzial bralo 7. radnych).

Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zbycie nieruchomosci (Druk ill 356).

Projekt uchwaly stanowi zal<tcznik nr 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zbycia w drodze
przetargu nieruchomosci gminnej, oznaczonej jako dzialka nr ewid. 199/7 0 powierzchni 1401
m2

, polozonej przy ul. Pilsudskiego 41, w obr~bie 5-08.
Burmistrz wyjasnil, ze zabytkowy budynek tzw. "starej przychodni", polozony na ww.
nieruchomosci znajduje si~ w fatalnym stanie technicznym, a gmina nie posiada srodk6w,
aby go wyremontowac; pojawily si~ oferty os6b zainteresowanych zakupem, st<td propozycja
rozwazenia mozliwosci sprzedazy.

W dyskusji udzial wzi~li radni: Tadeusz Sklodowski, Jacek Orych, Marek Szczepanowski
oraz Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski.

Nast~pnie Wiceprzewodnicz<tcy Pawel Adamczyk zamkn<t1 dyskusj~ i zarz<tdzil glosowanie
w sprawie wydania opinii 0 projekcie uchwaly, zawartym w Druku nr 356.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 4
przeciwko - 2
wstrzymalo si~ - 1
W glosowaniu bralo udzia17, radnych.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
wyrazenia zgody na zbycie nieruchomosci.

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. innych projekt6w uchwal przedlozonych Komisji.

a) Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 357).

Projekt uchwaly stanowi zal<tcznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach przy ul. Wesolej, stanowi<tcej dzialk~ nr ewid. 52/39
o pow. 699 m2 w obr~bie 4-11. Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacj~ celu
publicznego.

Nie zostala podj~ta dyskusja w tym punkcie porz<tdku obrad.
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W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Wiceprzewodnicz~cego Pawla Adamczyka,
Komisja Budzetowo - Gospodarczajednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 357 (w glosowaniu udzial bralo 7. radnych).

b) Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie Wieloletniego
Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 20 I0 - 2013 (Druk nr 358).

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski szczeg6lowo om6wil projekt uchwaly.

W dyskusji poruszone zostaly m. in. kwestie, dotycz~ce nastc;:puj~cych inwestycji:
• budowa ul. Ok6lnej; budowa dr6g w Markach; budynek komunalny; rewitalizacja

palacyku i fabryki Briggs6w; zagospodarowanie terenu Szkoly Podstawowej nr 2,
budowa gimnazjum; budowa boiska przy Szkole Podstawowej nr 4; modemizacja
boiska przy Zespole Szk6l nr 2; budowa wodoci~6w, budowa przedszkola; instalacja
sieci monitoringu, modemizacja obiektu sportowego przy ul. Wsp61nej 12 - radny
Jacek Orych,

• budowa gimnazjum - radny Tadeusz Pastemak,
• budowa kanalizacji tlocznej w6d deszczowych w ul. Kasztanowej

i w ul. Z~bkowskiej; budowa ul. Ok6lnej; rewitalizacja palacyku i fabryki Briggs6w
radny Tadeusz Sklodowski

Burmistrz Janusz Werczynski odni6sl sic;: do zglaszanych przez radnych w~tpliwosci.

Nastc;:pnie Wiceprzewodnicz~cy Pawel Adamczyk zamkn~l dyskusjc;: i zarz~dzil glosowanie w
sprawie wydania opinii 0 projekcie uchwaly, zawartym w Druku nr 358.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 4
przeciwko - I
wstrzymalo sic;: - 2
W glosowaniu bralo udzial7. radnych.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2010 - 2013.

Pkt 8. Sprawy r6zne.

1. Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal,ieKpmenda Stoleczna Policji
wystosowala··proshc;: 0 dofinansowanie~kwocie 700 tys)zl budowy komisariatu w
Markac!\fw celu oddania do uzytku czc;:sci oblelCtu.-'··'··-' '.

2. Burmistrz Janusz Werczyilski odczytal pismo Ochotniczej Strazy Pozamej w Kobylce
w sprawie dofinansowania w kwocie 15 tys. zl zakupu lekkiego samochodu
gaSniczego (pismo stanowi zal~cznik nr 9 do protokolu).

3. Burmistrz Janusz Werczynski poruszyl sprawc;: wydanej przez Powiatowego
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wolominie decyzji, nakazuj~cej niezwloczne
opr6znienie i wyl~czenie z uzytkowania w calosci budynku mieszkalnego
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wielorodzinnego przy ul. Ok6lnej 34 w Markach. Decyzja ta zostala zaskarzona do
Mazowieckiego Wojew6dzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego, kt6ry w dniu 23
czerwca br. uchylil zaskarzon~ decyzj~, ale jednoczesnie nakazal gminie niezwloczne
wyl~czenie z uzytkowania i opr6znienie w calosci ww. budynku.
Burmistrz poinformowal, ze r6wniez ta decyzja zostanie przez gmin~ zaskarzona.

4. Wiceprzewodnicz~cy Pawel Adamczyk przypomnial rozpatrywan~ w trakcie
poprzedniego posiedzenia Komisji spraw~ zmiany organizacji ruchu w rejonie ulic:
Norwida, Chocimskiej i Pieni!\.Zka i zapytal jakie decyzje zostaly podj~te w tej
sprawle.

Burmistrz Janusz Werczyllski poinformowal, ze wydal polecenie usuni~cia oznakowania
i przywr6cenia stanu pierwotnego na ww. ulicach.

5. W odpowiedzi na pytanie, sformulowane przez radnego Jacka Orycha, Burmistrz
Janusz Werczynski przedstawil aktualne informacje na temat poszukiwania partnera
prywatnego dla realizacji inwestycji, polegaj~cej na rewitalizacji obiekt6w fabryki i
palacyku Briggs6w w Markach.

Innych spraw nie zgloszono.

Pkt 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1530 Wiceprzewodnicz~cy
Budzetowo - Gospodarczej.

Protokolowala:
E' ieta Jurczyk

Pawel Adamczyk zamkn~l posiedzenie Komisji

Wiceprzewodnicz~cy Komisji

OchQ?/J
Pawel A~~zYk
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